
 
Gymnázium mezinárodních a veřejných vztahů Praha s.r.o. 

Adresa: Kuncova 1580, 155 00 Praha 5, IČ: 281 97 682 

tel./fax: +420 251 550 846, e-mail: info@gmvv.cz 

Zápis ze 2. schůzky ŠP 

Datum: 19. března 2015 

Místo: Klamovka 

 

Zúčastnili se: 

Kristýna Brabcová (6.B) 

Jakub Füzi (2.J) 

Jan Čeřovský (5.C) 

Jan Polák (3.D) 

 

Průběh zasedání: 

 

1) Filmová noc na Klamovce 

Opětovné projednání účasti žáků a projekce filmů. 

2) Soutěže 

Obecná žádost žáků o více možností v oblasti soutěží. 

3) Skutečný dárek 

Projednání možnosti pro třídy zapojit se do akce Skutečný dárek od Člověka v tísni, kterého se 

škola pravidelně účastní. Mj. téma, zdali by se měl účastnit parlament sám za sebe. Rozhodnutí 

odloženo na příští schůzi, zástupci projednají do té doby se svými třídami a třídními. 

4) Závěrečná slavnost školy 

Prohlášení: My, členové parlamentu na Klamovce, nabízíme svoji pomoc jak v záležitostech 

organizace, tak i co se programu týče. Tímto nabízíme svoji spolupráci s druhým parlamentem na 

Stodůlkách, jakožto i s vedením školy. 

5) Maturita z druhého cizího jazyka 

Třídy osmiletého gymnázia z Klamovky, tj. 6.B a 6.C, by rády daly opětovně najevo svoji obavu 

z maturity z druhého cizího jazyka. Cítí se nepřipraveni, tj. neschopni podat dobré či lepší 

výsledky. 

6) Šatny 

Diskuze na téma systému šaten. Žáci Klamovky jsou nespokojeni s nynějším způsobem 

fungování šaten, dochází ke značnému zdržení. Rádi by se dohodli na lepším řešení, například 

možnost šatnáře, jednoho hlavního klíče či skříněk. 

7) Jídelna 

Členové parlamentu na Klamovce jakožto i žáci se shodli, že došlo k výraznému zhoršení zdejší 

jídelny. Jídla jsou méně kvalitní a neustále se opakují. Chybí zelenina či ovoce jako příloha, resp. 

jakákoli příloha, a k pití je podávána přeslazená šťáva; čistá voda či čaj by byli vítanější. Dochází 

také k neustálé obměně obsluhy, která se tedy musí znovu učit, a navíc je jí málo. 

8) Pití 

Studenti Klamovky jsou velice spokojeni s přístupem k barelu s teplou i studenou vodou, barel 

funguje a je průběžně doplňován. Stejně jsou spokojeni i možností ohřát si jídlo v mikrovlnné 

troubě. 

 

Zapsala: Kristina Brabcová 

 

Schůzku vedla: Mgr. Martina Němcová 


